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5qu62 tQfi pan Burmistrz

Marian Błachut

Wniosek Radneao Baftłomieia Faifer

Wnoszę o podjęcie bardzo pilnvch działań związanych z zapewnieniem
bezpieczeństwa przechodniom korzystającym z przejść dla pieszych na DK1, a w
szczególności w okolicach ulicy Kopernika,

W dniach 10-11 grudnia2017 roku na pzejściu dla pieszych usytuowanym przy ulicy
Kopernika na DK'l zostały potrącone tzy osoby (w dniu 10 grudnia - 2 osoby, 1 1 grudnia - '1

osoba). Poszkodowane osoby doznały cięzkich obrażeń ciała, a pvyczynami wypadków była
najprawdopodobniej wina kierowcow poruszających się po DK1. Do tych tragicznych
wypadków doszło na przejściach dla pieszych. Natomiast w listopadzie 2017 roku na przejściu
dla pieszych na DKl w okolicach cmentarza przy Parafii Wspomozenia Wiernych, doszło do
śmieńelnego potrącenia pieszego.

Zdalę sobie sprawę, iz kwestia zapewnieniabezpieczeństwa w aspekcie prawidłowego
oświetlenia i oznakowania przejść dla pieszych na drodze DK1 należy do właściwości przede
wszystkim GDDK|A jednak w przypadku gdy Pan Burmistrz podejmie działania to z pewnością
sprawy zapewnieniabezpieczeństwa przechodniom będą szybciej i skuteczniej rozpatrywane
przez GDDKiA.

Bezpieczeństwo przechodniów na pasach jest sprawą priorytetową, jednak jeśli ja jako
szeregowy radny będę występowac w tej sprawie to efekt może byc znacznie pózniej
osiągnięty niz w pzypadku wystąpień Pana Burmistza. Dodatkowo bardzo proszę o
zainteresowan ie sprawą Komendy Powiatowej Pol icj i w Bielsku-Białej.

Przebudowane skrzyźowanie na DK1 pzy ulicy Świerkowickiej w chwili obecnej jest
tak oznakowane, iż przechodnie mają zapewnione bardziej bezpieczne warunki
przechodzenia pzez DK1 i powinniśmy dążyc do osiągnięcia takich standardów.
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